



## MØTEREFERAT

<b>Tema:</b> Styremøte i Åseral idrettslag	<b>Referent:</b> Tove Utengen	<b>Dato:</b> 10.10.17 kl. 18:00-20:00
<b>Deltakarar:</b> Kari Røyndid, Renee Stanes, Øyvind Moltumyr, Anne Kristine Arnesen, Jan Oddvar Lineikro, Tove Utengen, Kai Tore Øyulvstad <b>Meldt forfall:</b> Kristine Forgard <b>Ikkje møtt:</b> Bernt Elias Åsland		<b>Stad:</b> Klubbkontor, Fleirbrukshall
<b>Rutinar;</b> 1. Referat sendast ÅIL v/styret, leggst ut på heimesida 2. Sakliste sendes ut til styret ca. ei veke før styremøtet 3. Dersom ikkje gruppeleiar kan kome på styremøte, send gjerne ein annan representant frå gruppa		
<b>Neste møte:</b>		
<b>SAK:</b>		<b>Oppfølging, ansvar, frister</b>
	<b>ORDINÆRE STYRESAKER:</b>	
1.0.	<b>Nytt styrkerom</b>  Kort gjennomgang av framgang i prosjekta knytt til dette. Nytt omsorgsbygg/biblioteket.  Saka vil bli teke opp i samband med samarbeidsmøte med Åseral kommune. Møtet utsett. Kari kallar inn til nytt møte	<b>Kari og Jan Oddvar</b>  <b>Kari</b>
2.0.	<b>Eventuelt/orienteringar</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Tilskot på 20.000,- i samband med arrangementet «Villmarkslaurdag» ventast utbetalt. Rapport sendt inn og godkjent.</li><li>- Søknaad om spelemiddel til utstyr: Frist 18.10.17</li><li>- MVA refusjon, sjekk dette.</li><li>- Me ynskjer å tilby gratis Sesilåmi-buss som i 2016</li><li>- Treningsdressar. Kai Tore får i oppdrag å sjekke ulike leverandørar og skaffe prøver</li></ul>	<b>Tove og Jan Oddvar</b>  <b>Kristine</b> <b>Kai Tore</b>
	<b>ØKONOMI:</b>	
1.0.	<b>Rutinar ved kontantar</b>  Forslag: opprette Vipps Jan Oddvar tek kontakt med Sparebanken Sør i forhold til korleis me ordnar dette.	<b>Jan Oddvar</b>

2.0.	<p><b>Sponsoravtale</b></p> <p>Kort orientering om arbeidet med ny hovudsponsoravtale. Forslaget som ligg føre frå Sparebanken er svært bindande for oss og eit dårlig tilbod. Må ha inn omformuleringar i avtalen elles meiner styret vi heller kan droppe ein slik sponsoravtale.</p> <p><b>Jan Oddvar</b> kallar inn til arbeidsmøte med sponsor/reklamegruppa for arbeid med ny hovudsponsoravtale, fakturering av andre sponsoravtalar, og sal av reklameplass.</p>	<p><b>Jan Oddvar</b></p> <p><b>Jan Oddvar, Kari og Øyvin</b></p>
3.0.	<p><b>Køyregodtgjersle for køyring for idrett i andre kommunar</b></p> <p>Det fins gamle retningslinjer for dette. Ynskjer ikkje å opne opp for at alle som køyrer skal få betalt for dette.</p> <p>Kari sjekkar kva dei andre idrettslaga gjer. Saka blir teke opp att på neste møte.</p>	<p><b>Kari</b></p>
	<p><b>INFO MELLOM U.GRUPPENE OG STYRET</b></p> <p><b>AKTIVITET/ARRANGEMENT, GRUPPEMØTER ETC.:</b></p>	
1.0.	<p>Jan Oddvar tek på seg å kalle inn til møte i idrettsrådet.</p> <p>Renee orienterte om fotballcupen som skal arrangerast den 28 desember.</p> <p>Kai Tore orienterte om status politiattester. Nokre få manglar.</p>	<p><b>Jan Oddvar</b></p> <p><b>Kai Tore</b></p>
	<p><b>REPRESENTASJONER/EKSTERNE MØTER:</b></p>	
1.0.		